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Protokół Nr XXIX/13 

sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 

odbytej w dniu 28 stycznia 2013 roku 

o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu 
 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 28 stycznia 2013 roku o godzinie 16.00. 

Obrady zakończono w dniu 28 stycznia 2013 roku o godzinie 17.35. 

W XXIX sesji Rady Miejskiej udział wzięło 13 radnych. 

Ponadto, uczestniczyli w niej: 

 Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 

 Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak; 

 Skarbnik Gminy Czempiń – Halina Łączna; 

 Sekretarz Urzędu Gminy Czempiń – Aleksandra Marciniak; 

 Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych; 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy Czempiń; 

 Radni Powiatu Kościańskiego – Bożena Stróżyk, Piotr Nowakowski i Arkadiusz 

Wojciechowski; 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu; 

 Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 

 Mieszkańcy gminy Czempiń; 

 Media. 

 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 13 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza obrad 

XXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną Irenę Grzelkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak w dniu 28 stycznia 2013 

roku o godzinie 16.00 otworzył XXIX sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że radni 

Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXIX sesji. 

Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek Burmistrza Gminy Czempiń z dnia  

25 stycznia 2013 roku o wprowadzenie do porządku obrad XXIX sesji punktu: 



2 

 

 

5a. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kościańskiego. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie wprowadziła do 

porządku obrad sesji punkt 5a: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kościańskiego. 

 

 

Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia zawodowego nauczyciela mianowanego. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

5a. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kościańskiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń  

na 2013 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji 

miasta Czempinia na lata 2012-2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

dostarczone przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe „EKO-TECH”  

Sp. z o.o. z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń. 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2012 rok. 

11. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych za 2012 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia za 2012 rok. 

13. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 

Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych za 2012 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                                            

w okresie międzysesyjnym. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie obrad XXIX sesji. 

 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie przegłosowała 

powyższy porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
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Do punktu 3 porządku obrad: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak poinformował,  

że zapoznał się z protokołem z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu                     

17 grudnia 2012 roku, nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści i prosi o przyjęcie go bez 

odczytania. 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie przyjęła bez 

odczytania protokół z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 17 

grudnia 2012 roku. 

 

Do punktu 4 porządku obrad: 

 

Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w 

Czempiniu Jerzym Krzyżostaniakiem złożyła gratulacje nauczycielom, którzy uzyskali stopień 

awansu na nauczyciela mianowanego w osobach: 

1) Urszula Król; 

2) Michał Bączyk. 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

 

Radni Rady Miejskiej złożyli interpelacje w sprawach: 

 

Radny Stanisław Turno: 

 Usunięcia suchych gałęzi i drzew przy drodze powiatowej z Czempinia do Słonina. 

 Usunięcia suchego drzewa przy posesji na ul. Kolejowej 22 w Czempiniu. 

 Usunięcia znaku drogowego „zakaz parkowania” przy byłej stacji PKN Orlen w celu 

zwiększenia miejsc parkingowych. 

Radna Zofia Bartkowiak: 

 Zwrócenia się do Energetyki o sprawdzenie lamp oświetleniowych w Siernikach. 

Radny Maciej Głochowiak: 

 Udzielenia informacji o samochodzie służbowym Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Czempiniu. Czy auto posiada kartę pojazdu, w jaki sposób rozliczane są przejechane 

kilometry. 

Radny Władysław Matysiak: 

 Wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie z zapytaniem jak daleko 

zaawansowane są prace przy budowie ścieżki rowerowej Tarnowo Stare – Iłówiec. 

Radny Wojciech Adamski: 

 Braku odpowiedzi na interpelację z 25.09.2012 roku w sprawie uporządkowania  

i zagospodarowania terenu przy Gimnazjum w Borowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że na interpelacje 

Burmistrz Gminy Czempiń odpowie w punkcie 16 porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 

w Czempiniu. 
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Do punktu 5a porządku obrad: 

 

Do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu przedstawionego 

wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń-Dorotę Lew-Pilarską, uwag nie 

wniesiono. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych: 11 głosami za, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” i braku głosów „przeciw” podjęła uchwałę nr XXIX/226/13 Rady Miejskiej  w 

Czempiniu z dnia 28 stycznia 2013 roku sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kościańskiego przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy 

Czempiń-Dorotę Lew-Pilarską. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 6 porządku obrad: 

 

Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń na 

2013 rok przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie 

wniesiono. 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się” i przy braku głosów „przeciw” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/227/13 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 stycznia 2013 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń na 2013 rok  

przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik – Halinę Łączną. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 7 porządku obrad: 

 

Do projektu uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawionego przez Burmistrz Gminy 

Czempiń – Dorotę Lew Pilarską, uwag nie wniesiono. 

 

Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Lew-Pilarska przedstawiła prezentację o działalności 

Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIX/228/13 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 stycznia 2013 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń na 2013 rok  

przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń – Dorotę Lew-

Pilarską. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 8 porządku obrad: 

 

Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu 

Rewitalizacji miasta Czempinia na lata 2012-2020 przedstawionego wraz z uzasadnieniem 

przez Burmistrz Gminy Czempiń – Dorotę Lew-Pilarską, uwagi wnieśli: 

 

Radny Wojciech Adamski wyraził swoją wątpliwość w związku z przekazaniem 5 mln zł tylko 

na szkoły. Nie wie czy remont szkoły jest uzasadniony, gdyż z roku na rok do szkoły przybywa 

coraz mniej uczniów. Zauważył, ze od lat nie ma planów na remonty dróg i chodników. 

Wskazał, że „przy takiej trudnej sytuacji finansowej gminy dobry gospodarz powinien 

przeczekać a nie zaciągać kolejne kredyty”. 

 

Burmistrz – Dorota Lew-Pilarska wskazała, że kwota 5 mln zł na tą chwilę jest tylko 

założeniem. Oprocentowanie kredytu, który Gmina zaciągnie na rewitalizację szkoły jest niższe 

niż stopień inflacji w ciągu roku, więc kredyt ten jest bardzo korzystny. Wskazała również, że 

wniosek trzeba złożyć do końca 2013 roku. 

 

Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni sami się przyczynili do obecnej sytuacji, 

gdyż większość ich głosowała za likwidacją szkół i w związku z tym teraz czempińska szkoła 

nie spełnia wymogów a budynki po byłych szkołach stoją puste. Uważa, że należałoby 

najpierw dokończyć budowę kompleksu Gimnazjum w Borowie. 

 

Radny Stanisław Turno zauważył, że nie można mówić, że Szkoła Podstawowa w Czempiniu 

nie spełnia standardów, bo gdyby tak było to szkoła byłaby zamknięta. 

 

Burmistrz Gminy Czempiń- Dorota Lew-Pilarska poinformowała, że Szkoła Podstawowa w 

Czempiniu nie spełnia europejskich standardów, gdyż mieści się ona w bardzo starym 

budynku. Nie posiada przede wszystkim windy dla niepełnosprawnych, ale to będzie wykonane 

w pierwszej kolejności. Poinformowała, że  w budynkach po byłych szkołach działają Świetlice 

i w Starym Gołębinie będą budowane mieszkania socjalne. 

 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 11 głosami „za”, 2 głosami 

„przeciw” i przy braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/229/13 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 stycznia 2013 roku w 

sprawie przyjęcia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta 

Czempinia na lata 2012-2020 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz 

Gminy Czempiń – Dorotę Lew-Pilarską. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 

 

Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

dostarczone przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe „EKO-TECH”   

Sp. z o.o. z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
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przez Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – Jana Marciniaka, uwag 

nie wniesiono. 

 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIX/230/13 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 stycznia 2013 roku  

w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę dostarczone przez 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe „EKO-TECH”  Sp. z o.o.  

z siedzibą – Piotrkowice 1c; 64-020 Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem 

przez Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – Jana Marciniaka. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 10 porządku obrad: 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Maciej Głochowiak odczytał sprawozdanie z pracy 

Komisji w 2012 roku. Do przedstawionego sprawozdania uwag nie wniesiono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych – Elżbieta Grygier 

przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w 2012 roku. Do przedstawionego sprawozdania 

uwag nie wniesiono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 12 porządku obrad: 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia – 

Aleksander Wieliński odczytał sprawozdanie z pracy Komisji w 2012 roku. Do 

przedstawionego sprawozdania uwag nie wniesiono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu 13 porządku obrad: 

 

Wice Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 

Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych – Włodzimierz 

Tyliński odczytał sprawozdanie z pracy Komisji w 2012 roku. Do przedstawionego 

sprawozdania uwag nie wniesiono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

Radny Wojciech Adamski wskazał, że przyjął przedstawione sprawozdania z niedosytem, nie 

ma w nich zawartych informacji o pracy i działaniach Komisji. Wskazał, że nie poczuwa się 
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żeby przyszedł na sesję znudzony jak podsumowała radna Elżbieta Grygier. Zauważył,   

że nigdy wnioski Komisji do budżetu nie są do niego wprowadzane. 

 

Radna Elżbieta Grygier skierowała zapytanie do radnego Wojciecha Adamskiego dlaczego 

zrezygnował z funkcji przewodniczącego Komisji Rolnictwa, skoro uważa, że sam lepiej 

przygotowałby sprawozdanie z pracy. Uważa, że sprawozdanie powinno być krótkie i zawierać 

najważniejsze informacje z pracy Komisji a jeśli ktoś jest zainteresowany szczegółami może 

zapoznać się z protokołami posiedzeń Komisji. 

 

Radny Wojciech Adamski wskazał, że nie musi tłumaczyć dlaczego zrezygnował z funkcji 

Przewodniczącego Komisji i w związku z tym, że każdy może mieć wgląd do protokołów z 

posiedzeń Komisji to może sprawdzić ile razy zabiera głos. 

 

Radny Maciej Głochowiak uważa, że w sprawozdaniu z pracy Komisji nie powinny być 

uwzględniane wnioski Komisji a powinna być to tylko krótka informacja o tematach posiedzeń. 

 

 

Do punktu 14 porządku obrad: 

 

Do sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń wraz z wykazem zarządzeń stanowiącego 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Elżbieta Grygier  poprosiła o wyjaśnienie do punktu 29; 

Radny Maciej Głochowiak poprosił o wyjaśnienie do punktów 30 i 38; 

Radny Władysław Matysiak poprosił o wyjaśnienie do punktu 28. 

 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska udzieliła wyjaśnień w sprawie: 

 Punkt 28 - Na zaproszenie Starosty i dyrekcji Szkoły Rolniczej w Nietążkowie – spotkanie 

z Ministrem Obrony Narodowej. 

W związku z tym, że w Zespole Szkół w Nietążkowie został utworzony profil kartografii 

Dyrekcja zaprosiła na spotkanie z młodzieżą Ministra Obrony Narodowej, który opowiedział o 

szczególnej roli kartografii w wojsku i odpowiadał na pytania uczniów. 

 Punkt 29 - Comiesięczna planowana narada za Starostą powiatu kościańskiego. 

W comiesięcznej naradzie biorą udział Starosta oraz Burmistrzowie i Wójtowie gmin z powiatu 

kościańskiego. Podczas styczniowej narady omawiano współpracę z samorządami oraz 

dyskutowano nt. imprez kulturalnych w Powiecie. 

 Punkt 30 - Spotkanie Burmistrzów i Wójtów gmin zrzeszonych w Stowarzyszeniu Lider 

„Gościnna Wielkopolska” – sprawy bieżące. 

W zeszłym roku Stowarzyszenie Lider złożyło aplikację, za którą otrzymało jedną z 

najwyższych ocen i w związku z tym otrzyma  ok. 2 mln zł na realizację wspólnych zadań na 

obszarze wiejskim. O działalności Stowarzyszenia Burmistrz Gminy Czempiń opowie po 

najbliższym walnym zgromadzeniu. 

 Punkt 38 - Organizacja i prowadzenie spotkania Wójtów i Burmistrzów gmin 

zrzeszonych w Związku Międzygminnym CZO „Selekt”- sprawa pisma 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Lubonia. 
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Doszło do nieporozumienia pomiędzy 20 gminami a jedną gminą zrzeszonymi w Związku 

Międzygminnym. Przewodniczący Rady Miejskiej Lubonia w przesłanym piśmie wykazał się 

dużą niewiedzą na temat zadań Związku, w związku z tym odbyło się spotkanie wyjaśniające. 

 

 

Do punktu 15 porządku obrad: 

 

Do sprawozdania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu stanowiącego załącznik nr 

14 do niniejszego protokołu, uwag nie wniesiono. 

 

 

Do punktu 16 porządku obrad: 

 

W odpowiedzi na interpelacje radnych Rady Miejskiej w Czempiniu: 

 

Radny Stanisław Turno: 

 Usunięcia suchych gałęzi i drzew przy drodze powiatowej z Czempinia do Słonina. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że do Urzędu Gminy nie wpłynął wniosek  

o usunięcie tych drzew od właścicieli gruntów na których one rosną i gmina nie może sama 

podjąć działań w tej sprawie. 

 Usunięcia suchego drzewa przy posesji na ul. Kolejowej 22 w Czempiniu. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że decyzja z zgodą na usunięcie drzewa została już 

wydana. 

 Usunięcia znaku drogowego „zakaz parkowania” przy byłej stacji PKN Orlen w celu 

zwiększenia miejsc parkingowych. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że na tą interpelacje odpowie pisemnie. 

Radna Zofia Bartkowiak: 

 Zwrócenia się do Energetyki o sprawdzenie lamp oświetleniowych w Siernikach. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że sprawa zostanie niezwłocznie przekazana do 

Energetyki. 

Radny Maciej Głochowiak: 

 Udzielenia informacji o samochodzie służbowym Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Czempiniu. Czy auto posiada kartę pojazdu, w jaki sposób rozliczane są przejechane 

kilometry. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że wystąpi do OPS o przygotowanie tych 

informacji. 

Radny Władysław Matysiak: 

 Wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie z zapytaniem jak daleko 

zaawansowane są prace przy budowie ścieżki rowerowej Tarnowo Stare – Iłówiec. 

Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że odpowie na tą interpelacje po zaczerpnięciu 

informacji u Starosty. 

Radny Wojciech Adamski: 

 Braku odpowiedzi na interpelację z 25.09.2012 roku w sprawie uporządkowania  

i zagospodarowania terenu przy Gimnazjum w Borowie. 
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Burmistrz Gminy Czempiń poinformowała, że teren został uporządkowany, wykoszony w 

trybie pilnym i, że wiosną teren przy Gimnazjum zostanie wyrównany i wtedy będzie zasiana 

trawa. 

Zastępca Burmistrza – Jan Adam Kaźmierczak przedstawił zdjęcia ukazujące rzeczywiście 

uporządkowany teren przy Gimnazjum w Borowie. 

 

 

Do punktu 17 porządku obrad: 

 

W wolnych głosach i wnioskach: 

 

Radna Irena Grzelka złożyła wniosek w sprawie zaprzestania wysyłania Sołtysom za 

pośrednictwem Poczty Polskiej materiałów na sesję natomiast wysyłanie korespondencji za 

pomocą poczty elektronicznej, pozwoli to zaoszczędzić rocznie ponad 1200 zł na znaczki 

pocztowe oraz papier i tonery do drukarek. 

 

Radny Władysław Matysiak podziękował za wykonanie podjazdu do Szkoły Podstawowej w 

Głuchowie. 

 

Radny Aleksander Wieliński zapytał kto jest właścicielem działki, której dotyczy pismo 

mieszkańców Nowego Gołębina. 

 

Sołtys wsi Nowy Gołębin – Augustyn Jurga poinformował, że właścicielem tej działki jest 

Krzysztof Bednarz, jest to dom nr 15. 

 

Do punktu 18 porządku obrad: 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy 

Krzyżostaniak zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 

 

 

 

Protokołował: 

Joanna Kościuszko     Przewodniczący Rady Miejskiej 

              /-/ Jerzy Krzyżostaniak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


